



13 februari 2025

1	Opening voorzitter en vaststelling agenda Afbericht ontvangen van: Robert de Joode, Mareille Wals, Daniel van Til en Marco Kuster. Aanwezig: Arnoud de Jong, Nikki Visser, Richard de Wit, Ben v.d. Maat, Henk Heinhuis, Kim v.d. Poll, Daniel Casalod en André van Meerendonk (notulen) De agenda wordt conform vastgesteld.
2	Notulen en actiepunten vorige vergadering d.d. 31-10-2024 Geen opmerkingen Actiepunten • Alle commissies worden gechecked en hun leden geaktualiseerd. De website kan als volgt worden bijgewerkt. Actie: Cie Communicatie. De website is bijgewerkt. • Vervolgstappen van de duurzaamheidsmaatregelen en aanvraag BOSA-subsidie voor aanschaf warmtepomp en waterontharder. Actie: Ben en Arnoud. Een nieuwe aanvraag is reeds ingediend. Robert doet een oproep voor een vrijwilliger die Jolanda kan assisteren bij de uitrol van het nieuwe protocol respect. Actie: Marco
3	Ingekomen stukken / vragen Geen
4	Mededelingen Geen
5	Update Jeugdcommissie door Richard de Wit • Evaluatie talentendag 'Jonger Oranje' Via de ouders van deelnemende kinderen zijn veel negatieve reacties ontvangen: - Teveel kinderen voor de beschikbare kleine veldjes waardoor kinderen soms lang moesten wachten op hun wedstrijden. - Kinderen kregen geen limonade en/of zakje chips. - Er waren weinig scouts aanwezig.

	- Indien kinderen door zijn naar een volgende selectieronde dan moet weer € 40 voor deelname worden betaald. - Veel drukte in de kantine met lage bezetting waardoor lange wachttijden. Dit evenement werd voor het eerst bij ons georganiseerd waardoor vooraf onduidelijk was hoe groot de opkomst van deelnemers zou zijn. Dat hangt dan ook samen met de kantinebezetting. Het bestuur zal een terugkoppeling verzorgen richting de organisatie. Actie: Robert • Voetbaltraining voor ISK leerlingen Gwendolyn wil deze trainingen wel verzorgen maar niet alleen. André neemt contact op met Gwendolyn om te assisteren. De kleedkamers zijn op dinsdagmiddag verhuurd aan OVO Zaanstad. Daarom vooraf overleggen met Ben en OVO over een oplossing. Actie: André Er zijn incidenten geweest tussen kinderen die na de training naar huis gaan en leerlingen van het Altra College. De JC zal Jolanda en Robert (commissie Respect) informeren. Actie: JC De inning van een deel van de contributies verloopt moeizaam. De JC pleit ervoor om de inning van deze moeilijke gevallen uit te besteden aan een professionele organisatie. Het bestuur zal overleggen. Actie: Bestuur
6	Update Technische Commissie door Daniel Casalod Er spelen geen noemenswaardige problemen. De evaluatiegesprekken met de trainers zijn gaande. Bovendien oriënteert de TC zich op trainersbezetting voor het volgende seizoen.
7	Update Evenementencommissie door Henk Heinhuis De voorbereiding van het schoolvoetbal en de voetbal2daagse is in volle gang. De vrijwilligersavond zullen we (weer) organiseren in combinatie met een pubquiz. Waarschijnlijk kunnen we intern een DJ regelen voor de muziek. We gaan met VVA in overleg om binnenkort de wedstrijd van het 1^e te verplaatsen naar de zaterdagavond gevolgd door een gezellige avond.

8	Update Sponsorcommissie door Nikki Visser Kledingplan De fabrikant van de kleding wordt Jako. In februari en maart zal overleg plaatsvinden met de sponsors. Een speciale sponsoravond zal eind maart worden georganiseerd.
9	Update Vrijwilligerscommissie door Henk Heinhuis De TC wordt verzocht om alle nieuwe trainers aan te melden met hun mobiele nummer en mailadres. De VOG-aanvraag voor een drietal nieuwe trainers loopt. Volgend jaar loopt de driejaarstermijn af en moeten er weer VOG's voor een grote groep worden aangevraagd. Simon Krook wil wel assisteren. Voor hem gaan we een licentie E-herkenning regelen.
10	Update Kantinecommissie door Kim v.d. Poll De volgende vergadering zullen we het onderwerp 'assortiment' op de agenda zetten. Tevens zullen we de sponsors hierbij betrekken. De clubkaarten zijn klaar en we zullen half maart de introductie groots laten plaatsvinden. We moeten nog wel de apps testen of tijdens het opwaarderen, via de eigen bank, de 10 % korting wordt toegepast.
11	Update accommodatiebeheer door Ben v.d. Maat - Presentatie Ben over komende werkzaamheden i.r.t. nieuwbouwwijk 'Eilanden van Hain'. Ben geeft een uitvoerige presentatie over de voorbereidingen van de nieuwbouw 'Eilanden van Hain'. Die zullen een flinke impact hebben op de bereikbaarheid van ons complex. - Met betrekking tot de onderhoudswerkzaamheden (cafetariamodel) is een concept-kruisjeslijst klaar waarop de werkzaamheden staan die de vereniging kan doen en die door de Gemeente zullen worden uitbesteed. - Het gasverbruik is nog steeds enorm hoog. Nieuwe maatregelen worden voorbereid.
12	Update commissie respect door Arnoud de Jong Er zijn een aantal incidenten voorgevallen. De commissie heeft ze in behandeling.

	• Het plan een 'Veilig Sportklimaat' is in ontwikkeling en wordt binnenkort uitgerold door Robert en Jolanda. • Om tijdens het Schoolvoetbal de sportiviteit en het respect voor elkaar te bevorderen is er een flyer in ontwikkeling. Deze zal aan alle scholen worden toegezonden samen met een begeleidend schrijven van onze voorzitter.
13	Update commissie IV/ICT door Henk Heinhuis • Office 365 is voor de TC en Cie Communicatie uitgerold. • Marco Kuster en Simon Krook vragen om de uitrol naar de sponsorcie te verzorgen. Tevens dan starten met het vastleggen van alle contracten. Actie: Henk
14	Update Communicatie – webbeheer door Henk Heinhuis Samantha is gestopt met haar werkzaamheden. Jordy v.d. Poll en Dione Heijne assisteren Mareille inmiddels.
15	Rondvraag <u>Henk</u> : In de week van 22 mei staan er drie vergaderingen gepland. Het verzoek om één van de vergaderingen te verzetten. Actie: André <u>Ben</u> : De groenstrook onder het terras is een grote afvalplaats. Het voorstel is om de beplanting te verwijderen en de strook te betegelen. Aangezien het gemeenteground is zullen we in overleg gaan met de gemeente. Actie: Ben
16	Sluiting 21.15 uur

Vergaderdata seizoen 2024/2025 – aanvang 19.30 uur:

Donderdag 20 maart 2025

Donderdag 24 april

Donderdag 22 mei